



Bibliothèque
Bookcase
Sailor
—
Canapé
Sofa
Greene
Living Divani



MILAN

David Lopez Quincoces

Chic et sobre

Créateur avec la Norvégienne Fanny Bauer Grung de l'agence Quincoces Dragò, l'architecte designer d'origine espagnole – mais vivant à Milan – faisait le buzz en avril avec sa propre collection de meubles, à la Six Gallery dans la capitale lombarde. Désormais un nom qui compte dans l'annuaire international du design. **A.L.C.**

Ses dernières collaborations : Bitossi, Lema, Living Divani, O Luce, Six Gallery.

Understated chic

The co-founder, with the Norwegian architect Fanny Bauer Grung, of the Quincoces Dragò studio, this Spanish-born designer is based in Milan—where he generated buzz during Design Week with a furniture collection shown at Six Gallery. David Lopez Quincoces now has his place on the international A-list of design. **A.L.C.**

His latest collaborations: Bitossi, Lema, Living Divani, O Luce, Six Gallery.

Lampes
Lamps
Line Lamps
Zao Zuo



Suspension
Pendant lamp
Cast
Resident

Table et bancs
Table and benches
Barrel
SCP



LONDRES

Philippe Malouin

L'ultra précision

Il vient à peine de célébrer ses 10 années de pratique, et pourtant il est aujourd'hui impossible de parler de « bon design » sans parler du Canadien. Formé sur les bancs de la Design Academy Eindhoven, il a ensuite posé ses valises à Londres, d'où il révèle depuis un design qui a su trouver le point d'équilibre parfait entre bon sens et ultra désirabilité, le tout à travers des lignes aussi radicales que justes. **S.P.**

Ses dernières collaborations : Resident, Roll & Hill, Man of Parts, SCP, Zaozuo.

Keen precision

He has been active in the profession for just ten years, and yet it's impossible to talk about "good design" today without mentioning Philippe Malouin. Born in Canada, he studied at Design Academy Eindhoven and now lives and works in London, where he produces pieces that strike an astute balance between practicality and real desirability, embodied in radical but well-adapted forms. **S.P.**

His latest collaborations: Resident, Roll & Hill, Man of Parts, SCP, Zaozuo.



ARCHITECTURAL DIGEST

HORS-SÉRIE SPÉCIAL DESIGN N°21 - 2019

AD 100

FRENCH

**BILINGUAL
EDITION**

ENGLISH

**LES 100 DESIGNERS
DE L'ANNÉE
ET LEURS CRÉATIONS**

**LES TENDANCES
DU MOMENT**

DESIGN
**LE GRAND GUIDE
2019**

**LE RÉPERTOIRE
DES MEUBLES ET ACCESSOIRES
LES PLUS DÉSIRABLES**

M 07305 - 21H - F: 19,95 € - RD

